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Darbe Komisyonu'nda neden Flash Disk'ten hiç bahsetmedi

CHP Milletvekili Tuncay Özkan’ın İstanbul Başsavcılığı’na teslim ettiği,10 yıl
öncesine ait olan ve 15 bin subay ve astsubaya ilişkin fişlemelerin yer aldığı flash
bellekle ilgili tartışma sürüyor...

CHP Milletvekili Tuncay Özkan’ın İstanbul Başsavcılığı’na teslim ettiği,10 yıl öncesine ait olan ve 15 bin subay ve astsubaya
ilişkin fişlemelerin yer aldığı flash bellekle ilgili tartışma sürüyor. Özkan'ın FETÖ tarafından fişleme maksatlı hazırlandığı
bilinen söz konusu flash belleği 2007 yılında dönemin Kara Kuvvetleri Komutanı Orgeneral İlker Başbuğ'a teslim ettiği
öğrenilmişti. 

Sabah yazarı Melih Altınok, "Hakan Fidan bu tartışmaları bitirmeli" başlıklı yazısında Tuncay Özkan'ın MİT belgeleriyle ilgili
bir yazı kaleme aldı.

Altınok, yazısında söz konusu flash bellek ile ilgili Tuncay Özkan'a ve Genelkurmay Eski başkanı İlker Başbuğ'a birkaç soru
yönelttiğini söyleyerek "Örneğin benim elime böyle bir liste geçse, değil 10 yıl bir gece bile beklemeden kamuoyuna
duyurur ardından yargıya ulaştırırdım." ifadelerini kullandı. 

Ayrıca Tuncay Özkan'ın darbe komisyonunda söz konusu flash diskten bahsetmediğini de iddia eden Altınok, söz konusu
iddiasıyla ilgili olarak darbe komisyonu başkanı Hüseyin Kocabıyık ile olan telefon görüşmesinden bahsetti. 
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Altınok'un yazısının ilgili kısmı şu şekilde: 

"Dün burada, CHP Milletvekili Tuncay Özkan'a ve Genelkurmay eski Başkanı İlker Başbuğ'a birkaç soru yöneltmiştim.
Sorularım netti.
Özkan ve Başbuğ, 2007'de ellerine geçen 15 bin kişilik Fetullahçı askerler listesini niçin yargıya ve hükümete
iletememişlerdi?
Neden sadece, Kılıçdaroğlu'nun bu listeyi sumen altı ettiğini iddia ettiği Akın Öztürk'e ulaştırmakla yetinmişlerdi?
Bizde siyasiler ve bürokratlar, gazetecilerin sorularını yanıtlamayı acizlik saydığı için elbette muhataplarımızdan bir ses
çıkmadı.
Ancak, Meclis'te kurulan Darbe Girişimi Araştırma Komisyonu üyesi Ak Parti Milletvekili Hüseyin Kocabıyık telefonla
arayarak sorularımızın yanıtlarını verdi.
Kocabıyık her iki ismin de Komisyon'a gelerek ifade verdiklerini söyledi. Ancak ne gariptir ki, Özkan da, Başbuğ da, içinde
15 bin FETÖ'cü askere ait oldukları iddia edilen bilgilerin yer aldığı bu flaş bellekten bahsetmemişlerbile.
Çok ama çok garip değil mi?
Örneğin benim elime böyle bir liste geçse, değil 10 yıl bir gece bile beklemeden kamuoyuna duyurur ardından yargıya
ulaştırırdım.
Bu arada, 15 Temmuz'a "kontrollü darbe" diyen Kılıçdaroğlu, partisinden bir vekilin FETÖ ile ilgili bilgileri bunca zaman
yargıdan ve meclisten gizlemesi hakkında bir yorum yapmadı.
Bakalım o bu listeden ne zaman haberdar olduğunu açıklama ihtiyacıduyacak mı seçmenlerine?
15 Temmuz'dan çok önce mi yoksa bizler gibi ancak şimdi mi?"

Bahsi geçen iddialar üzerine Odatv Tuncay Özkan'a ulaşarak kendisine söz konusu iddiaları sordu. Özkan, kendisine
yöneltilen "Hüseyin Kocabıyık sizin komisyonda dinlenip flash bellekten bahsetmediğinizi söylüyor bu konuyla ilgili ne
diyeceksiniz?" sorusunu şu şekilde cevapladı:

"Bu milletvekili bir de komisyon üyesi. Ben  o komisyona CHP'li milletvekilleri de davet edilsin dememe karşın AKP
oylarıyla davet edilmedim. Komisyonun AKP'li üyelerinin ciddiyeti bu. Davet ettirmedikleri komisyonda konuşmuşum gibi
yapıyorlar. Ben o komisyona davet edilmedim ve konuşmadım."
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